
PROTOKÓŁ Nr XIX/ 08 
z sesji Rady Powiatu w Goleniowie 
 odbytej w dniu 06 listopada 2008r. 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1205,  zakończono o godz. 1600 . 
I.  Obecność 
Ustawowy skład Rady Powiatu - 19 radnych  
Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad - 15 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski 
2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego 
3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu, 
4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu 

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście, zgodnie z listą 
obecności stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 
 
II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu) 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z XVIII sesji Rady Powiatu z dnia 6 września 2008 r. 

2.  Wystąpienie  przedstawiciela Narodowego Funduszu Zdrowia – Oddziału   
     Terenowego   w Szczecinie. 
3.  Interpelacje i zapytania radnych.  
4.  Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I  
    półrocze 2008 roku: 

a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
b) stanowiska Komisji stałych. 

5. Informacja na temat wykorzystania środków finansowych na aktywizację osób 
bezrobotnych za I półrocze 2008 r.  
a)   stanowisko Zarządu Powiatu,  

      b)   stanowiska Komisji stałych.  
6.  Ocena sytuacji finansowej w oświacie w 2008 roku:  

a)   stanowisko Zarządu Powiatu, 
b)   stanowiska Komisji stałych. 

7. Sprawozdanie nt. pozyskanych środków pomocowych  w I pół. 2008 roku:  
a)   stanowisko Zarządu Powiatu,  
b)   stanowiska Komisji stałych. 

8.  Analiza wyników  matur za rok szkolny 2007-2008. 
a) stanowisko Zarządu Powiatu,  
 b)  stanowisko Komisji stałych.  

9. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych radnych 
Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Starostwa. 
11. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych, 

b) wyposażenia SPSP w Goleniowie  mienie ruchome, 
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c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz zasad ich 
otrzymywania, 

d) przyjęcia zmian do Statutu Związku Celowego Powiatów Województwa 
Zachodniopomorskiego, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie  zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków 
PFOŚiGW na rok 2008, 

f) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę  w 
sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok, 

g) rozpatrzenia skargi (5 uchwał), 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski w 
roku 2008, 

i) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
12.  Blok informacyjny: 

-  sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami,  
-  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

13. Wolne wnioski. 
14. Odpowiedzi na interpelacje. 
15. Zamknięcie obrad. 
 
III. Przebieg obrad. 
Ad. 1a. 
Przewodniczący W. Kaleczyc otworzył obrady XIX sesji Rady Powiatu, powitał radnych, 
oraz wszystkich zebranych, a następnie stwierdził w oparciu  
o listę obecności, że obecnych jest 15 radnych, co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  
 
Ad.1.b.  
Prowadzący obrady W. Kaleczyc przedstawił porządek obrad, stanowiący zał. nr 3 do 
protokołu i zaprosił do zgłaszania zmian do porządku obrad.  
 
Radny R. Torzewski zaproponował wycofać z porządku obrad pkt 10d projekt uchwały  
zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia diety dla Przewodniczącego Rady Powiatu w 
Goleniowie.  
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali: 13 za, trzech wstrzymujących się – zmiana 
została zatwierdzona. 
 
Radny M. Guzikiewicz zaproponował wycofać z porządku obrad pkt 10c projekt uchwały  
zmieniającej uchwałę  w sprawie ustalenia diet dla radnych oraz zasad ich otrzymywania. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali: 6 za, 7 przeciw i jeden wstrzymujący się – 
zmiana nie została zatwierdzona. 
 
Starosta zaproponował w nowym pkt 10h  (po wycofaniu pkt 10c) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski w roku 
2008. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 radnych. 
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Radny K. Lembas w imieniu Komisji Rewizyjnej zaproponował w nowym pkt 10g  (po 
wycofaniu pkt 10c) rozpatrzenie 5 nie zaś 4 (jak w porządku) projektów uchwał w sprawie 
rozpatrzenia skarg. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 radnych. 
Radny zaproponował również wprowadzenie nowego pkt 2 pn. Wystąpienie przedstawiciela 
Narodowego Funduszu Zdrowia – Oddziału Terenowego w Szczecinie. 
Również za tą zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 radnych. 
W związku z tą zmianą numeracja pozostałych punktów pozadku zmieniła się odpowiednio. 
 
Starosta zaproponował w nowym pkt 10i  projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
Za zaproponowaną zmianą radni głosowali jednogłośnie – w obecności 15 radnych. 
 
Ad.1.c. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XVIII sesji Rady 
Powiatu, odbytej w dniu 6 września 2008 r., był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, 
a następnie zapytał, czy są uwagi do powyższego protokołu? 
 
Radni uwag do protokołu nie zgłosili. 
W wyniku głosowania za przyjęciem protokołu z XVIII sesji Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 15 radnych. 
 
O głos poprosił Starosta Goleniowski. Poinformował, że Komisja Stypendialna przyznała 
uczniom dwa stypendia Rady Powiatu w Goleniowie za bardzo dobre wyniki w nauce. 
W bieżącym roku stypendium otrzymali uczniowie: Beata Zawadzka z I Liceum 
Ogólnokształcącego w Nowogardzie oraz Tomasz Trosko z Liceum Ogólnokształcącego w 
Goleniowie. 
Stypendia wręczyli W. Kaleczyc – Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie oraz 
Wiceprzewodniczący S. Górzny i Z. Heland. 
 
Ad. 2. 
Głos zabrała Pani Franciszka Siadkowska – Naczelnik Wydziały Świadczeń Zdrowotnych 
Narodowego Funduszu Zdrowia – Oddziału Terenowego w Szczecinie. 
Przeprosiła za nieobecność w spotkaniu  Dyrektora Oddziału, który ze względu na liczne 
obowiązki służbowe nie mógł przybyć do Goleniowa. Pani F. Siadkowska potwierdziła, że z 
danych będących w posiadaniu NFZ na terenie Powiatu Goleniowskiego zabezpieczenie w 
specjalistyczną opiekę zdrowotną w zakresie:  neurologii, kardiologii i okulistyki jest 
niedostateczne, a współczynnik tego zabezpieczenia jest niższy niż przeciętna w 
województwie. Głównym powodem tego stanu rzeczy jest brak lekarzy tych specjalności. 
Szczególnie brakuje kardiologów. 
Pani F. Siadkowska zaproponowała, że w tej części spotkania odpowie na pytania zebranych. 
 
1225 przybyło trzech radnych – stan Rady 18. 
 
Radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała czy w kontraktach na świadczenie usług w zakresie 
specjalistyki na rok 2009 uwzględnione zostaną zwiększenia wynikające z wyrobionych w 
roku bieżącym nadlimitów. 
 
Pani Siadkowska odpowiedziała, że środki zostaną skierowane w pierwszym rzędzie  tam 
gdzie jest deficyt w świadczeniu tych usług. Rozdział środków odbywać się będzie nie na 
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zasadzie wypracowanych nadlimitów, a na wartościach uśrednionych wynikających z 
wielkości populacji. 
 
Radny R. Torzewski zwrócił uwagę, że on jako radny odbiera bardzo dużo krytycznych uwag, 
zwłaszcza od ludzi starszych, w temacie dostępności do lekarzy specjalistów. Do 
deficytowych specjalności, o których mowa, czas oczekiwania na przyjęcie często przekracza 
pół roku. Mówimy o ludziach starszych, którym pomoc jest potrzebna natychmiast. Oni nie 
mają czasu na czekanie. Art. 68 Konstytucji RP gwarantuje wszystkim równy dostęp do 
bezpłatnej opieki zdrowotnej. 
 
F. Siadkowska odpowiadając zaręczyła, że NFZ wykupuje świadczenia za całą kwotę, którą 
ma do dyspozycji. Jeżeli wykupionych usług jest za mało w stosunku do potrzeb to tylko 
dlatego, że za mało jest pieniędzy w całym systemie opieki zdrowotnej. 
 
Krzysztof Kosiński zadał pytanie czy w planach zakontraktowania usług specjalistycznych 
NFZ mógłby uwzględniać odrębnie ośrodek w Nowogardzie i ośrodek w Goleniowie. 
Obecnie w Nowogardzie zabezpieczenie w neurologię i okulistykę jest wyższe niż wynika to 
z potrzeb. W Goleniowie jest odwrotnie. Współpracując można by doprowadzić do sytuacji, 
że w obu ośrodkach zabezpieczenie w świadczenie tego rodzaju usług medycznych byłoby 
zaspokojone. 
 
Pan Jakub Klonek poparł zdanie Pana Kosińskiego. Prowadząc niepubliczny zoz i świadcząc 
usługi zarówno na terenie Goleniowa jak i Nowogardu stwierdza, że współpraca w tym 
zakresie jest konieczna. Średnia dla powiatu w zakresie zabezpieczenia świadczeń w tych 
deficytowych specjalnościach jest odpowiednia, jednak pacjenci z Goleniowa muszą 
oczekiwać długo na przyjęcie w sytuacji gdy pacjenci z w Nowogardzie przyjmowani są 
praktycznie od ręki.  
 
A. Fedorczuk-Smolira zwróciła uwagę na trudności, które ma niepubliczny zoz z 
dodatkowymi środkami, które otrzymuje tuż przed końcem roku. Zwiększony limit z jednej 
strony jest nie do przerobienia z uwagi na brak czasu na przyjęcia pacjentów, z drugiej zaś 
trudno jest powiadomić pacjentów w samą końcówkę roku, że limit przyjęć w danej 
specjalności się zwiększył. 
 
Pani Siadkowska poinformowała, że o wolnych środkach informuje niezwłocznie zakłady 
specjalistyczne po ich otrzymaniu z Centrali. Wolne środki są uruchamiane dopiero w 
końcówce roku stąd tez w tym czasie są przekazywane  zoz-om. 
 
Pani A. Fedorczuk-Smolira poinformowała zebranych, że z praktyki prowadzonej przez siebie 
działalności zauważyła, że pacjenci często wymuszają u lekarza pierwszego kontaktu 
skierowanie do specjalisty. Np. z bólem nogi czy kręgosłupa niekoniecznie trzeba udać się do 
specjalisty ortopedy. Bardzo skutecznie w takim przypadku może pomóc lekarz rodzinny. 
 
Pani Siadkowska poinformowała, że będąc lekarzem praktykującym również zauważyła tą 
tendencję. Stwierdziła, że można również stwierdzić nagminne odwiedzanie lekarzy tej samej 
specjalności np. okulistów. Pacjent nie dający wiary diagnozie udaje się do innego lekarza tej 
samej specjalności w celu jej potwierdzenia bądź zaprzeczenia.  
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Radny S. Górzny zwrócił uwagę na bardzo u nas dokuczliwy brak poradni paliatywnej. 
Kiedyś funkcjonowała, a teraz została zlikwidowana mimo dużego zapotrzebowania na tego 
typu specjalność. 
 
Pani Siadkowska poinformowała, że jest szansa na uruchomienie poradni paliatywnej. NFZ 
Oddział Terenowy w Szczecinie rozważy taką możliwość w kontraktach na lata następne. 
 
Radny Z. Heland stwierdził, że z jego doświadczenia wynika, że lekarz rodzinny nie zawsze 
rozwiąże problem chorego. Radny uważa, że skierowania do właściwego specjalisty są jak 
najbardziej konieczne. Wielu lekarzy, kontynuował radny, narzeka, że średni czas przyjęcia 
pacjenta (skalkulowany na 15 minut) jest niewystarczający. Kto określił ten limit czasowy 
zapytał radny. Co z zabezpieczeniem świadczeń w zakresie stomatologii. Radny stwierdził, że 
lekarze stomatolodzy nie chcą podpisywać umów z NFZ z uwagi na ich nieopłacalność. Na 
jakim miejscu w Polsce jest nasze województwa w zakresie zabezpieczenia opieki 
specjalistycznej. Ostatnie pytanie jakie zadał radny to poprosił o opinie w sprawie zakładanej 
komercjalizacji szpitali. 
 
Udzielając odpowiedzi na pytania radnego Pani Siadkowska stwierdziła: czas średniego 
przyjęcia pacjenta został opracowany przez praktykujących specjalistów. 15 minut jest to czas 
średni. Wiadomo, że przy pierwszej wizycie pociągającej za sobą konieczność zrobienia 
dokładnego wywiadu będzie to za mało. Jednak każda następna wizyta będzie krótsza.  
Z danych, które są w posiadaniu Oddziału wynika, że nasze województwo w okresie ostatnich 
4-5 lat znajduje się na 8 miejscu (na 16 województw) w zakresie zabezpieczenia populacji w 
specjalistyczną opiekę medyczną.  
Prawdą jest, kontynuowała Pani Siadkowska, że stomatolodzy nie chcą podpisywać umów z 
NFZ. Bardziej dochodowa jest powadzona przez nich praktyka komercjalna (za pełną 
odpłatnością). Na temat komercjalizacji szpitali Pani Siadkowska nie będzie się wypowiadała. 
Na dzień dzisiejszy za mało jest jeszcze danych (przepisów wykonawczych) co do 
przeprowadzenia samej komercjalizacji, stąd tez trudno określić co ona dokładnie ze sobą 
przyniesie.  
 
Radny W. Włodarczyk podzielił się swoimi spostrzeżeniami. Stwierdził, że nie ma na całym 
świecie systemu opieki zdrowotnej, w którym byłaby dostateczna ilość pieniędzy. Sam radny 
przed rokiem 2003 był dyrektorem szpitala i stwierdza, że obecnie zaistniały bardzo korzystne 
zmiany. NFZ całkowicie zmienił swoje podejście do pacjenta. Jedynie w ratownictwie 
medycznym jesteśmy potraktowani po macoszemu. Radny zadał również pytanie co z 
sanatoriami i uzdrowiskami. Dlaczego okres oczekiwania na turnus jest tak długi. 
 
Pani Siadkowska stwierdziła, że środki finansowe na ratownictwo medyczne przydziela 
wojewoda. NFZ rok roczne zgłasza konieczność ich zwiększenia widząc braki w tej 
dziedzinie.  
 
1255 salę obrad opuścił radny M. Guzikiewicz – stan rady 17. 
 
Uzdrowiska, kontynuowała Pani Siadkowska, to problem w pełni zauważony przez NFZ.  
Zapewniła, że sytuacja w latach następnych na pewno się poprawi. 
 
Radny W. Tunkiewicz stwierdził, że dzisiejsze spotkanie z przedstawicielem NFZ jest 
bezcelowe. Spotkaliśmy się po to, aby podjąć próbę poprawy złej sytuacji w zakresie 
zabezpieczenia mieszkańców naszego powiatu w specjalistyczną opiekę zdrowotną.  
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Z wyjaśnień Pani Siadkowskiej wynika natomiast, że sytuacja jest bardzo dobra. 
 
Radny W. Włodarczyk nie należy popadać w przekonanie, że jest bardzo dobrze. Dlaczego na 
przykład stomatolodzy nie chcą podpisywać umów z NFZ. Stomatolodzy twierdzą, że 
zniechęcają ich do tego skomplikowane procedury. 
 
Pani F. Siadkowska stwierdziła, że zostały przez specjalistów opracowane standardy, które 
musza być stosowane. Stomatolodzy wolą działać komercyjnie. Stosowane przez nich ceny za 
świadczenie usług stomatologicznych na pewno zapewniają im większy zysk z prowadzonej 
działalności. 
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę na problem pacjentów nieuprawnionych. Szpital ich ratuje, a 
NFZ nie zwraca za te procedury pieniędzy. Działanie takie w stosunku do szpitala jest 
nieuczciwe.  
Zdaniem radnego dostępność do opieki specjalistycznej, zwłaszcza ludzi starszych jest 
ograniczona. Czy jest jakaś szybka ścieżka, która w nagłych przypadkach umożliwi 
skorzystanie z porady lekarza specjalisty. 
 
  
Pani Siadkowska odpowiedziała, że oczywiście jest ścieżka szybkiego dostępu do lekarza 
specjalisty. NFZ opłaca wszystkie procedury ratujące życie. Jeżeli lekarz specjalista przyjmie 
chorego ratując go to po każdym kwartale (rozliczenie jest kwartalne) pieniądze za te 
procedury są zwracane.  
Pani Siadkowska poinformowała również, że NFZ płaci za wszystkich nieuprawnionych do 
świadczeń zdrowotnych, chociaż po czasie – procedury rozliczeniowe są czasochłonne. 
 
Radna G. Rybicka poinformowała, że obecnie problem ten został już rozwiązany ustawowo. 
Właściwy, ze względu na zamieszkanie nieuprawnionego, wójt/burmistrz wydaje decyzję 
administracyjną, na mocy której nieuprawniony może korzystać w pełni ze świadczeń 
zdrowotnych.  
 Pan K. Kosiński spytał kiedy NFZ wprowadzi jednolity system komputerowy rozliczania się 
między kontraktującym a Funduszem oraz kiedy zostanie wprowadzony system kart 
elektronicznych dla pacjentów. 
Z informacji Pana Kosińskiego wynika, że stomatolodzy nie podpisują kontraktów z uwagi na 
nieopłacalność. Np. za usunięcie zęba wg umowy NFZ płaci 15 zł. Materiały niezbędne do 
tego zabiegu kosztują 14 zł. Zostaje więc złotówka za czynność stomatologa.  
 
Pani F. Siadkowska poinformowała, że system wprowadzenia ujednoliconych kart 
ewidencyjnych dla pacjentów jest w trakcie wprowadzania. 
NFZ rozważa też możliwość podniesienia wartości kontraktów dla stomatologów. 
Narodowy Fundusz Zdrowia pracuje również nad ujednoliceniem programu komputerowego 
służącego do prowadzenia rozliczeń między zakładami opieki a Funduszem. Program taki 
musi zostać zakupiony centralnie. 
 
Pan J. Klonek zapytał, czy lekarz prowadzący praktykę prywatną może kierować pacjenta na 
badania laboratoryjne finansowane przez Fundusz. 
 
Pani Siadkowska odpowiedziała, że NFZ pracuje nad tym, aby zastosować takie rozwiązanie.   
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Radny K. Lembas zaproponował aby zakończyć już dyskusję  na tematy związane ze 
specjalistyczną opieka zdrowotną. W imieniu wszystkich radnych serdecznie podziękował 
Pani Franciszce Siadkowskiej za przybycie na dzisiejszą sesję. Zaręczył, że Pani Siadkowska 
jest najlepszym specjalistą pracującym w Oddziale Terenowym  Narodowego Funduszu 
Zdrowia. Wypowiadając się jako dyrektor szpitala w Nowogardzie stwierdził, że rok 2008 jak 
dotąd był najlepszym rokiem w finansowaniu działalności szpitali. Należy sobie życzyć roku 
2009 nie gorszego niż ten, który mija. 
 
Pani Franciszka Siadkowska z NFZ Oddziału Terenowego w Szczecinie serdecznie 
podziękowała za czynny udział w dzisiejszym spotkaniu i opuściła salę obrad. 
 
1315 – Przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy. 
 
1325 – wznowienie obrad. 
 
Ad.3. 
1. Radny  S. Górzny zgłosił dwie interpelacje: 

a) W imieniu mieszkańców ulicy Sportowej w Goleniowie radny zwrócił się o 
zamontowanie progów zwalniających na ulicy. W tej sprawie do radnego zgłosiła się 
większość mieszkańców ul. Sportowej dołączając do wniosku listę z podpisami. 

b) Kto zajmuje się koordynacją imprez sportowych odbywających się na terenie naszego 
powiatu w szkołach – gimnazjach? 

2. Radna G. Rybicka ponownie zawnioskowała o: 
a) Zamontowanie kotar w szatniach z przeznaczeniem dla osób niepełnosprawnych 

korzystających z naszego basenu. Radna zwróciła uwagę, że w tej sprawie interpeluje 
już po raz trzeci. Otrzymała zapewnienie, że kotary zostaną zamontowane we wrześniu 
br. Ponieważ do dnia dzisiejszego kotar nie ma radna zadaje pytanie we wrześniu, ale 
którego roku? 

b) Radna interpelowała w sprawie bezprawnie zajmowanego przez jednego z 
mieszkańców parkingu zlokalizowanego przy ul. Piaskowej w Goleniowie. Radna 
otrzymała odpowiedź, że właścicielem parkingu nie jest miejscowa Spółdzielnia 
Mieszkaniowa, a gmina. Radna wnosi o interwencję, bo ustalenie właściciela to jedno, 
a bezprawne zajmowanie parkingu to drugie. Radna prosi o wystąpienie do Gminy 
Goleniów i spowodowanie umożliwienia korzystania z parkingu przez wszystkich 
mieszkańców bloku mieszkalnego. 

3. Radny z. Heland zwrócił się z pytaniem czy będziemy składać wnioski na dofinansowanie 
inwestycji drogowych. Jak wiadomo radnemu termin składania wniosków mija 22 
listopada br. Na ile zadań inwestycyjnych tego typu złożyliśmy wnioski? 

4. Radny J. Bednarz zwrócił się do Starosty i Zarządu Powiatu w następujących sprawach: 
a) Podejmowaliśmy uchwałę Rady Powiatu w sprawie powołania spółki prawa 

handlowego. Hotel miał być uruchomiony, według zapewnień, do końca bieżącego 
roku. Zdaniem radnego termin ten jest zagrożony sądząc po zaawansowaniu robót na 
obiekcie. Zdaniem radnego funkcjonowanie obiektu bez ścisłej współpracy z 
Burmistrzem Gminy Goleniów jest niemożliwe. Dlatego w imieniu Klubu Radnych 
SLD radny wnioskuje o wytypowanie dwóch, trzech radnych w celu podjęcia 
negocjacji z Burmistrzem w sprawie np. sprzedaży hotelu. 

b) W Starostwie zorganizowany został Powiatowy Dzień Edukacji Narodowej. Zdaniem 
radnego organizacja święta pozostawiała wiele do życzenia. Po święcie pozostał 
niesmak. Było złe prowadzenie i niegrzeczne potraktowanie gości (proszenie ich na 
scenę). 
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5. Radny W. Tunkiewicz podziękował za usunięcie zagrażających bezpieczeństwu gałęzi 
przy drodze Długołęka-Nowogard (wykonanie Jego wniosku)  i zawnioskował o 
spowodowanie wycinki drzew przy ul. Stargardzkiej w Goleniowie. 

6. Radny R. Torzewski ponownie zgłosił wniosek, aby rozważyć możliwość uzupełnienia 
słupków na poboczach dróg powiatowych. Ze względów oszczędnościowych są one 
ustawiane jedynie po jednej stronie drogi. Obecnie słupki znajdujące się na poboczu drogi 
są ulokowane stosunkowo rzadko i nie spełniają swojej roli w zakresie bezpieczeństwa 
ruchu. 

7.  Radny Cz. Siwek poinformował, że 12 września br. Bank Spółdzielczy obchodził swoje 
60 Lecie. Na huczną imprezę zostali zaproszeni miedzy innymi Starostowie ustawowo 
zobowiązani do reprezentowania powiatu. Starostowie na obchody nie przybyli. Nie 
poinformowali również organizatorów o powodach nieobecności. Można było wysłać 
pismo przepraszające za nieobecność. Powinniśmy się bardziej szanować, stwierdził 
radny. 

 
Ad.4.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące sprawozdania z przebiegu realizacji budżetu Powiatu 
Goleniowskiego za I półrocze 2008 roku przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 4 
do protokołu.  
 
Ad. 4b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane pozytywnie.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I półrocze 2008 roku. 
Sprawozdanie stanowi zał. nr 5. 
 
Ad.5.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące oceny wykorzystania środków finansowych na 
aktywizację osób bezrobotnych przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 6 do 
protokołu.  
 
Ad. 5b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane pozytywnie.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
Sprawozdanie z wykorzystania środków finansowych na aktywizację osób bezrobotnych w I 
półroczu 2008 roku. Sprawozdanie stanowi zał. nr  7. 
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Ad.6.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące oceny sytuacji finansowej w oświacie w 2008 roku 
przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr  8 do protokołu.  
 
Ad. 6b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane pozytywnie.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W dyskusji radny K. Lembas zwrócił uwagę, że w kilku szkołach są wysokie przekroczenia w 
stosunku do współczynnika upływu czasu. Najgorzej jest w zakupie energii gdzie wydatki na 
koniec sierpnia osiągnęły poziom 98 czy nawet 100%. Najgorzej jest w Maszewie  – 120%.   
W Nowogardzie w Ośrodku Szkolno-Wychowawczym – 100%. Należy przypuszczać, że do 
końca roku na pewno środków zabraknie.  
Niepokojąca jest także informacja o wypłaconej dotacji szkołom niepublicznym. Na koniec 
sierpnia br. wypłata dotacji wyniosła 95,7 % planu. Radny zażądał wyjaśnienia tej sytuacji. 
 
Skarbnik Powiatu poinformował, że nie ma zagrożenia dla naszego budżetu. Przygotowane 
sprawozdanie jest za okres 8 miesięcy. Począwszy od września nastąpiły przesunięcia w 
budżecie. W ramach tych samych środków (bez konieczności uruchomienia dodatkowych) 
zostaną zniwelowane niedobory. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 17 radnych, przyjęła 
Sprawozdanie z wykorzystania środków finansowych na aktywizację osób bezrobotnych w I 
półroczu 2008 roku. Sprawozdanie stanowi zał. nr 9 . 
 
Ad.7.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące informacji z pozyskania pozabudżetowych środków 
pomocowych w I półroczu 2008 roku przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr 10 
do protokołu. Poinformował, że w stanowisku zostały uwzględnione wszystkie wnioski 
zgłoszone na Komisjach. 
 
Ad. 7b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało zaopiniowane pozytywnie.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  radni wnieśli o uzupełnienie informacji. 
Z przedstawionej informacji nie wynikało co konkretnie zrobił Wydział. Radni chcieli poznać 
dokładnie pracę Wydziału. 
 
Radny J. Bednarz – taka jest rola opozycji. Mamy prawo się dopytywać. Minęła połowa 
kadencji, a pozyskanych środków przez Wydział jest zero. Dofinansowanie w ramach 
programu „Gambit” odbywało się w tamtej kadencji. To Zarząd poprzedniej kadencji 
podpisał umowy na dofinansowanie zadania w ramach tego programu. Można powiedzieć, że 
Wydział śpi. Nie widzę sukcesu w pracy Wydziału. Będzie ogólna bieda i marazm. W 
stanowisku Zarządu czytamy, że się coś zmieni.  
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Radny W. Tunkiewicz stwierdził, że w poprzedniej kadencji było o wiele gorzej. W rankingu 
prowadzonym przez Związek Powiatów Polskich jesteśmy obecnie na 37 miejscu.  
W poprzedniej kadencji byliśmy na 183. 
 
J. Bednarz stwierdził jako Wicestarosta poprzedniej kadencji, że obejmując zarządzanie 
powiatem przejął Zarząd poprzedniej kadencji przyjęto 10 mln deficyt. W 2006 roku finanse 
powiatu przekazaliśmy w dobrym stanie.  
 
Naczelnik WRIP J. Łapaj poinformował, że Wydział wspólnie z jednostkami 
organizacyjnymi powiatu pozyskał od początku kadencji 16 mln zł. 
 
1355 salę obrad opuścił radny Z. Heland – stan Rady 16. 
 
Starosta stwierdził, że most na ul. Przestrzennej w Goleniowie został wybudowany za środki 
z budżetu tej kadencji. 
 
Radny K. Lembas stwierdził, że zamiarem dyskutujących radnych nie jest krytykowanie a 
jedynie  mobilizowanie do większej wydolności Wydziału, do lepszej współpracy z gminami 
czego efektem będzie większa ilość pozyskanych środków. 
 
Radny M. Bździuch stwierdził, korzystając ze swojego doświadczenia, że nawet projekty 
dobrze napisane mogą nie uzyskać dofinansowania. Należy bezwzględnie stworzyć 
partnerstwo z gminami i organizacjami pozarządowymi. Tylko współpracując można 
poprawić efektywność aplikowania o środki pomocowe. 
 
Radna G. Rybicka poparła zdanie radnego Bździucha. Przykładem na dobrą współpracę z 
gminami może być Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie,  które realizuje 
obecnie kilka projektów we współpracy z gminami. Starostwo ma tutaj bardzo duże pole do 
popisu.  
 
Starosta poinformował, że jesteśmy po rozmowach wstępnych z gminami: Goleniów, 
Nowogard, Osina i Stepnica. Załatwiamy z nimi wspólne projekty tj. remonty dróg w ramach 
tzw. „schetynówek”. W czerwcu zdawaliśmy sprawozdanie z działalności Wydziału za rok 
2007 dość obszerne, zarzuciliście Państwo, że za bardzo obszerne. Teraz przygotowaliśmy 
mniej obszerny materiał i też jesteście niezadowoleni. Powinniśmy konkretnie uzgodnić 
jakiego typu materiału sobie życzycie.  
 
Radny W. Tunkiewicz powtórzył, że fakty świadczą o tym , że Zarząd tej kadencji pracuje 
lepiej niż poprzedni. 
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu, w obecności 16 radnych, w głosowaniu: 12 za i 4 
wstrzymujące się przyjęła Sprawozdanie dotyczące informacji z pozyskania 
pozabudżetowych środków pomocowych w I półroczu 2008 roku.  
Sprawozdanie stanowi zał. nr  11. 
 
Ad.8.a. 
Stanowisko Zarządu Powiatu dotyczące wyników matur w 2008 roku w szkołach 
prowadzonych przez Powiat Goleniowski przedstawił Starosta. Stanowisko - stanowi zał. nr  
12 do protokołu.  



 11

 
Ad. 8b. 
Radna Gizela Rybicka poinformowała, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty przedmiotowe sprawozdanie  zostało poddane burzliwej dyskusji. Wypracowano 
wniosek o uzupełnienie opracowania o wyniki szkół niepublicznych z terenu naszego powiatu 
oraz o Liceum Ogólnokształcące prowadzone przez gminę Nowogard.  
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowe sprawozdanie  zostało 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
Wicestarosta T. Kulinicz poinformował, że wniosek Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
jest realizowany. Dane, o które wnioskowała Komisja są aktualnie zbierane ze szkół 
niepublicznych. 
 
Radny J. Bednarz zwrócił uwagę, że każdy rodzic wysyłając swoje dziecko do szkoły ma 
prawo wiedzieć na jakim poziomie odbywa się kształcenie w danej szkole. Stąd tez powinien 
znać wyniki matur w tej szkole. Radny zwrócił również uwagę na niekorzystną dla uczniów 
konieczność zdawania dwóch egzaminów w jednym roku. W szkołach zawodowych 
technicznych w tym samym roku jest egzamin sprawdzający wiedzę wyniesioną z technikum, 
praktyczną zawodową oraz później egzamin maturalny. Czy te dwa egzaminy muszą być w 
tym samym roku pytał radny? 
Jeżeli chodzi natomiast o wyniki matur to zdaniem radnego każda szkoła powinna umieszczać 
je na swojej stronie internetowej. 
 
Wicestarosta zwrócił uwagę, że nie można zmusić szkoły niepublicznej aby obligatoryjnie 
podała wyniki matur. Wystąpiliśmy do wszystkich szkół jednak należy liczyć się z tym, że nie 
wszystkie jednostki mogą podać wyniki. 
 
Radny J. Bednarz zaproponował, aby w takim przypadku poinformować na naszym portalu o 
fakcie nie udostępnienia wyników przez jakąś szkołę. 
 
Radny S. Górzny poparł zdanie J. Bednarza. Zwrócił uwagę, że już w poprzedniej kadencji 
był poruszany ten temat tzn. konieczności publikowania wyników matur.   
 
W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie, w obecności 16 radnych, przyjęła 
Sprawozdanie z wyników matur w 2008 roku w szkołach prowadzonych przez Powiat 
Goleniowski. Sprawozdanie stanowi zał. nr 13 . 
 
Ad. 9. 
Informację z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Goleniowie 
złożonych za rok 2007 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. Informacja stanowi zał. 
nr 14. Przewodniczący zapoznał radnych również z pismami Naczelnika Urzędu Skarbowego 
w Goleniowie z analizy oświadczeń radnych oraz Starosty i Przewodniczącego. Pisma 
stanowią zał. 15  i  zał. 16 . 
 
Ad. 10. 
Informację z analizy oświadczeń majątkowych pracowników Starostwa Powiatowego w 
Goleniowie złożonych za rok 2007 przedstawił Starosta. Informacja stanowi zał. nr  17. 
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Radny W. Tunkiewicz zaproponował, aby wspólnie przeanalizować oświadczenia majątkowe. 
Radny jest zdziwiony faktem, że został wymieniony w piśmie Naczelnika Urzędu 
Skarbowego, iż błędnie wypełnił swoje oświadczenie majątkowe. Radny dołożył dużych 
starań aby wypełnić wszystko bezbłędnie. Korzystał nawet z pomocy osób kompetentnych.  
 
Radny K. Lembas zaproponował, aby omówić oświadczenia majątkowe na posiedzeniach 
stałych Komisji. 
 
Godz. 1430 Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Godz. 1445 wznowienie obrad Rady Powiatu. Obecnych na sali obrad 15 osób. 
 
Ad.11.a. 
Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, stanowiący zał. nr 18 do protokołu 
przedstawił Starosta. Przypomniał, że projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 
posiedzeniach stałych Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 
głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 201 / 08 stanowi zał. nr  19  do protokołu. 
 
Ad.11.b. 
Projekt uchwały w sprawie wyposażenia Samodzielnego Publicznego Szpitala Powiatowego 
w Goleniowie w mienie ruchome, stanowiący zał. nr 20 do protokołu przedstawił Starosta. 
Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach stałych 
Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyposażenia Samodzielnego 
Publicznego Szpitala Powiatowego w Goleniowie w mienie ruchome, Rada głosowała 
jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 202 / 08 stanowi zał. nr  21  do protokołu. 
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Ad.11.c. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych oraz 
zasad ich otrzymywania, stanowiący zał. nr  22 do protokołu przedstawił Przewodniczący 
Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie, choć nie jednogłośnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że projekt uchwały został przygotowany przez 
Komisję Rewizyjną, która zaopiniowała go jednogłośnie pozytywnie. Dodał, że na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej przedmiotowy projekt 
uchwały został zaopiniowany również jednogłośnie pozytywnie.  
 
Radny S. Górzny zaproponował do projektu uchwały poprawkę polegającą na wykreśleniu 
ust. 1 w § 1. 
 
Radny K. Lembas zaoponował motywując swój sprzeciw faktem, że projekt uchwały w 
Komisji Rewizyjnej (inicjatora uchwały) uzyskał opinię pozytywną. Poinformował, że zostały 
wprowadzone zmiany do projektu polegające na zapisie, iż diety w nowej wysokości 
wypłacane zostaną począwszy od roku 2009. Członkowie Komisji Rewizyjnej stanęli na 
stanowisku, iż podwyżka diety szczerze im się należy. Argumentacja, że sesje odbywają się 
rzadko  jest nie do przyjęcia. Winą za to należy obarczyć Przewodniczącego gdyż 
zwoływanie sesji jest wyłącznie jego kompetencją. Komisja Rewizyjna spotyka się w miarę 
często realizując swój plan kontroli oraz rozpatrując skargi.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego S. Górznego (wykreślenie 
ust. 1 w § 1). Za wnioskiem głosowało 4 radnych, przeciw było 9 przy 1 wstrzymującym się – 
głosowało 14 radnych. Wniosek upadł. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości diet dla radnych oraz zasad ich otrzymywania, Rada głosowała: 10 radnych za, 4 
przeciw i przy 1 wstrzymującym się - w obecności 15 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 203 / 08 stanowi zał. nr  23  do protokołu. 
 
Ad.11.d. 
Na salę obrad wszedł radny W. Tunkiewicz – stan rady 16. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku Celowego Powiatów 
Województwa Zachodniopomorskiego, stanowiący zał. nr 24 do protokołu przedstawił 
Starosta. Poinformował, że projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach 
stałych Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku 
Celowego Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego, Rada głosowała jednogłośnie, w 
obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 204 / 08 stanowi zał. nr  25 do protokołu. 
 
Ad.11.e. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i 
wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2008, 
stanowiący zał. nr 26 do protokołu przedstawił Starosta. Projekt uchwały szczegółowo został 
omówiony na posiedzeniach stałych Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowane pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia 
zestawienia przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej na rok 2008, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 205 / 08 stanowi zał. nr  27  do protokołu. 
 
Ad.11.f. 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 rok i 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2008 r., 
stanowiący zał.  nr 28 i 29 do protokołu przedstawił Skarbnik Powiatu. Skarbnik zaoponował 
poprawkę do uchwały polegającą na uwzględnieniu kredytu, o którym będzie mowa przy 
kolejnym projekcie. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach stałych 
Komisji Rady.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił uwagę, że jego zdaniem najpierw powinniśmy omawiać 
projekt uchwały w sprawie kredytu, a następnie w sprawie zmian budżetu. Poinformował, że 
na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i 
Infrastruktury  przedmiotowy projekt (zmian w budżecie)   został zaopiniowane pozytywnie. 
Radnych zaniepokoiła sprawa karnych odsetek 17 tys. zł naliczonych od kwoty 132 tys. zł 
należnej za zajęcie nieruchomości pod drogę powiatową. Dopuszczenie do powstania karnych 
odsetek jest winą zawinioną. Kto ponosi za to odpowiedzialność – dopytywał radny. Jest to na 
pewno naruszenie dyscypliny finansów publicznych i podlega zgłoszeniu Rzecznikowi. 
 
Skarbnik poinformował, że stosownie do opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej najpierw 
należy dokonać zmianę w budżecie polegającą na wprowadzeniu nowych dochodów z 
kredytu bo takie działanie upoważnia Zarząd do wszczęcia procedury przetargowej na 
zaciągnięcie kredytu. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały sprawie zmiany budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2008 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Goleniowskiego na 2008 r.,  Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 206 / 08 stanowi zał. nr  30  do protokołu. 
 
Ad.11.g. 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Leszka Ozimka na Dyrektora SPSP w 
Goleniowie), stanowiący zał. nr 31 do protokołu przedstawił K. Lembas – Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach stałych 
Komisji Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Leszka 
Ozimka na Dyrektora SPSP w Goleniowie), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 207/ 08 stanowi zał. nr  32  do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Leszka Ozimka na Starostę 
Goleniowskiego), stanowiący zał. nr 33 do protokołu przedstawił K. Lembas – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 
posiedzeniach stałych Komisji Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny R. Torzewski, w związku z tym, że skarga jest zasadna, zadał pytanie dlaczego 
Starosta nie dochował terminów wynikających z K.p.a.  
 
Starosta tłumaczył się, iż wiedząc że sprawa jest w Prokuraturze Rejonowej w Goleniowie 
sądził, że nie ma obowiązku przekazania jej dalej celem rozpatrzenia (do komisji 
Rewizyjnej). 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Leszka 
Ozimka na Starostę Goleniowskiego), Rada głosowała: 13 za przy 3 wstrzymujących się, w 
obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 208/ 08 stanowi zał. nr  34  do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Kazimierza Wróbla na Starostę), 
stanowiący zał. nr 35 do protokołu przedstawił K. Lembas – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na posiedzeniach stałych Komisji 
Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
O głos poprosił obecny na sali obrad Pan Kazimierz Wróbel. Poinformował, że od 1978 roku 
jest użytkownikiem spornej nieruchomości. Od tego roku opłaca w gminie Goleniów podatki. 
Za całą winę obarcza Naczelnika WGN p. Ozimka. Pan Ozimek działając w imieniu Starosty 
jako właściwego do zawiadywania nieruchomościami Skarbu Państwa w opinii Skarżącego 
bezpodstawnie pozbawił go dzierżawy. Utrzymywanie, że wzniesione na działce budynki 
gospodarcze są własnością syna Roberta jest też niewłaściwe. Syn nie mógł wybudować tych 
budynków gdyż przebywał w tym czasie poza terenem powiatu. 
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Przewodniczący Rady zabierając głos poinformował, że spotykał się kilkakrotnie z Panem 
Wróblem i informował go o konieczności oddania sprawy do sądu celem rozstrzygnięcia kto 
jest właścicielem spornych budynków. 
 
Pan Kazimierz Wróbel zawnioskował o ponowne rozpatrzenie sprawy. 
 
Radny K. Lembas ponownie uzasadnił stanowisko Komisji Rewizyjnej uznającej skargę za 
bezzasadną. Stwierdził, że Komisja opierała się na faktach, z których jasno wynikało, że 
skarga jest bezzasadna. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana 
Kazimierza Wróbla na Starostę), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 209/ 08 stanowi zał. nr  36  do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Bogusława Mosgały na Starostę 
Goleniowskiego), stanowiący zał. nr 37 do protokołu przedstawił K. Lembas – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 
posiedzeniach stałych Komisji Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana 
Bogusława Mosgały na Starostę Goleniowskiego), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 
16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 210/ 08 stanowi zał. nr 38   do protokołu. 
 
Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Jerzego Grzejdy na Starostę 
Goleniowskiego), stanowiący zał. nr 39 do protokołu przedstawił K. Lembas – 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Projekt uchwały szczegółowo został omówiony na 
posiedzeniach stałych Komisji Rady i został zaopiniowany pozytywnie. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (Pana Jerzego 
Grzejdy na Starostę Goleniowskiego), Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 211/ 08 stanowi zał. nr  40  do protokołu. 
 
Ad.11.h. 
Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach placówkach prowadzonych przez Powiat Goleniowski 
w roku 2008, stanowiący zał. nr 41 do protokołu przedstawił Wicestarosta. Projekt uchwały 
szczegółowo został omówiony na posiedzeniach stałych Komisji Rady. Ponadto 
poinformował, że projekt uzyskał pozytywną opinię Związków Zawodowych działających 
wśród nauczycieli.  
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty projekt uchwały został  zaopiniowany pozytywnie. 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  przedmiotowy projekt   został również 
zaopiniowany pozytywnie. 
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W wyniku głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach placówkach prowadzonych 
przez Powiat Goleniowski w roku 2008, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 
radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 212 / 08 stanowi zał. nr  42  do protokołu. 
 
Ad.11.i. 
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, stanowiący zał. nr 43 do 
protokołu przedstawił Skarbnik Powiatu. Poinformował, że konieczność zaciągnięcia kredytu 
podyktowana została nie wykonaniem wpływów z tytułu sprzedaży nieruchomości na kwotę 
1.600 tys. zł. Kredyt jest brany na okres spłaty pięciu lat. 
 
Radna  Gizela Rybicka  poinformował, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i 
Oświaty było sygnalizowane, że może być sytuacja z wprowadzeniem uchwały sprawie 
zaciągnięcia kredytu. Komisja wyraziła w takim przypadku opinię pozytywną. . 
 
Radny Kazimierz Lembas poinformował, że na wspólnym posiedzeniu połączonych Komisji 
Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury  też zostało przedstawione, iż w przypadku 
niesprzedania budynku Policji zaistnieje konieczność zaciągnięcia kredytu. Opinia Komisji 
była pozytywna. 
 
W wyniku głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 
długoterminowego, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 16 radnych. 
 
UCHWAŁA NR XIX/ 213 / 08 stanowi zał. nr  44 do protokołu. 
 
Ad.12.a. 
Starosta T. Stanisławski poinformował, że Informację z działalności międzysesyjnej Zarządu 
Powiatu w Goleniowie w okresie od 21.08.2008 r. do 24.10.2008 r. radni otrzymali wraz  
z materiałami sesyjnymi. Do informacji dołączono również sprawozdanie finansowe SPSP w 
Goleniowie wraz z opinią za okres 01.01.2008 – 31.08.2008. Informacja stanowi zał. nr 45 i 
46 do protokołu.  
Radna G. Rybicka przypomniała o konieczność dołączania do sprawozdań SPSP opinii Rady 
Społecznej Szpitala.  
 
Innych uwag radni do sprawozdania nie zgłosili. 
 
Ad.12.b. 
Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc w ramach swoich informacji poinformował, że 
zawiązano Forum Przewodniczących Gmin Powiatu Goleniowskiego. Przewodniczący Rady 
Powiatu stanął na czele Forum. Zapoczątkowało to trwałą współpracę pomiędzy wszystkimi 
gminami naszego powiatu.  
 
Ad.13. 
Radny Czesław Siwek nawiązał do uchwały w sprawie zmiany wysokości diet dla radnych. 
Poinformował, ze inicjatorem uchwały w sprawie podwyższenia diet był członek Platformy 
Obywatelskiej. Przewodniczący Rady wypowiadał się w prasie lokalnej, że Klub PO jest 
przeciwny podwyżkom. Kontaktowałem się z Przewodniczącym Klubu Radnych M. 
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Guzikiewiczem, który na moje pytanie czy było posiedzenie Klubu PO zaprzeczył. Na 
posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, gdzie narodziła się inicjatywa uchwały, wszyscy radni byli 
jednomyślnie za propozycją podwyższenia diet. Po interwencji „kogoś” z góry obserwujemy 
całkowitą zmianę zdania. Myślę, że w swoim działaniu należy kierować się rozumem. Każdy 
radny powinien mieć swoje zdanie. Dlaczego boimy się bronić swoich racji w głosowaniu? 
Dawniej funkcjonowało u nas w Radzie nieformalne Prezydium Rady. Tworzyli je: 
Przewodniczący Rady, jego zastępcy oraz Przewodniczący stałych Komisji Rady i Klubów 
Radnych. Zadaniem Prezydium było ustalenie porządku obrad sesji oraz dyskusja nad 
wszystkimi problematycznymi uchwałami. Dlaczego zrezygnowano z tego rodzaju spotkań? 
Pozwólcie teraz Państwo, kontynuował radny Cz. Siwek, że w imieniu Klubu Sojuszu Lewicy 
Demokratycznej wręczę Staroście kwiaty z okazji zmiany stanu cywilnego życząc mu 
wszelkiej pomyślności. 
 
Przewodniczący Rady W. Kaleczyc stwierdził, że sprawa diet była stanowiskiem Klubu 
Radnych Platformy Obywatelskiej. Trudno jest mi powiedzieć, kontynuował, dlaczego radny 
M. Guzikiewicz poinformował radnego Cz. Siwka, że nie było posiedzenia Klubu. Po raz 
kolejny mówi się o nieformalnym ciele tzw. Prezydium. Ja w poprzedniej kadencji również 
byłem radnym do tego Przewodniczącym Komisji Spraw Społecznych i nie przypominam 
sobie żebym był zaproszony chociaż raz na posiedzenie takiego ciała.  
 
Radny R. Torzewski  potwierdził, że również rozmawiał z radnym M. Guzikiewiczem, który 
był zwolennikiem podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia diet radnych, użył 
sformułowania „niech uchwała przejdzie” a teraz się wycofuje. W ogóle jest nieobecny na 
sesji. Nie ma jedności w Klubie PO. 
 
Radny S. Górzny stwierdził, iż uważa, że brak dyscypliny w Klubie jest dobrą oznaką 
demokracji. Każdy głosuje tak jak każe mu sumienie. 
 
1550 salę  obrad opuściła radna D. Domaradzka – stan Rady 15. 
  
Ad.14.  
Starosta T. Stanisławski poinformował, że na interpelacje udzieli odpowiedzi na piśmie. 
 
Ad.15. 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady W. Kaleczyc o godz. 1600dokonał 
zamknięcia XIX sesji Rady Powiatu.  
                                                                            

 

                                                                              Przewodniczący Rady Powiatu 

                                                                           

                                                                                                      Witold Kaleczyc  
 
Protokołował: 
Ryszard Bulowski 
 
 
 
Goleniów, dnia 2 grudnia 2008 r. 
 
 


